
Geachte leden van de Haarlemse gemeenteraad,

Het veiliger maken van de Julianalaan, ook OVER de gemeentegrens, is voor alle
gebruikers van groot belang en de leden en bestuur van de “Vereniging Bewonersraad Prins
Hendriklaan Oost e.o.[BPO] ” ondersteunen dan ook volledig het indringende pleidooi, onder
woorden gebracht in 7 belangrijke aandachtspunten, van de bewoners van de Julianalaan
en omgeving en van het bestuur van de Vereniging Spoorwegkwartier.

Zoals in een van die punten staat omschreven zorgt de –veel te smalle- onderdoorgang van
het spoorwegviaduct Haarlem-Zandvoort voor een cruciaal gevaarlijke verkeerssituatie die,
in goede samenwerking met de gemeente Bloemendaal, in 2011 zou worden aangepakt,
samen met de eveneens zeer gevaarlijke kruising van de Prins Hendriklaan Oost met de
Julianalaan. Daarmee zou in één keer zowel op Haarlems grondgebied en Bloemendaals
grondgebied een gigantische verbetering van de verkeersveiligheid (m.n. voor fietsers!!)
worden bereikt.

Onnodig te vermelden dat ook in de Prins Hendriklaan en Oranje Nassaulaan heel veel
kleine kinderen wonen die met moeders erbij soms voor levensgevaarlijke situaties komen
te staan bij het oversteken op die kruising of wanneer ze rechts afslaan bijna worden
platgewalst tussen autoverkeer en de stoeprand of –nog erger- de muur van het viaduct. Ter
illustratie voeg ik een foto bij van zo’n levensgevaarlijke –bijna fatale- situatie.

Vanzelfsprekend hopen wij dat het resultaat van de besprekingen in januari oplevert dat de
geplande aanpassingen kunnen doorgaan. Ik zeg tegen u als raadsleden van de gemeente
Haarlem, net zoals ik dat tegen uw collegae in Bloemendaal heb gezegd, dat bezuinigingen
nooit belangrijker kunnen zijn dan het voorkomen van dodelijke slachtoffers.

Met vriendelijke groet,

Ing. Tom de Graaff
Secretaris BPO e.o.

Bijlage: Foto NS viaduct




